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Hvornår: Tirsdag den 25. maj 2021 kl. 17:00 – 18:30 

Hvor: Google Meet:  meet.google.com/aji-widd-uee 

Hvem: Bestyrelsen  

Mødeleder: Helle Frank Larsen  

Referent: Ina Krümmel  

Fraværende:   Lone, Anna – begge har sendt afbud til Helle. 
Lene TP kommer senere. 

Pkt. Emne og ansvarlig Hvad skal vi udrette? Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

87 Godkendelse af referat  Beslutning 2 min Referatet godkendes. 

88 Godkendelse af dagsorden  Beslutning 5 min. Punkt 95 tilføjes: Godkendelse af årets ferieplan. 

89 Nyt fra ledelse (LR, IK, TU)  Orientering 15 min. 

Alle elever er tilbage i skole, mange går længere tid i skole 
end før, stadig ikke det normale skema, til gengæld mere 
tolærerordning. Det har medført forskudte pauser og 
dermed underlige skemaer for 4., 5. og 6. 
Klassefester afholdes pt. i 0. – 6., vi har pt. ikke styr på 7. 
og 8. 9.s sidste skoledag er på plads. 
Skriftlige afgangsprøver er afholdt, og nationale tests er i 
mål. Skoleårets planlægning er godt i gang, vi er tæt på at 
begynde på skemaer. 
Dagtilbud er i fuld gang med brobygning, hver mandag er 
de på skolen. Stadig tilgang af børn i dagtilbud, så der er 
61 børn pt. SFO er i gang med at lave næste års 
mødeplaner. 
Alle glæder sig til en forhåbentlig mere normal tilværelse 
efter sommerferien. Personalet er ved at være lidt møre. 
Bestyrelsesmødet er ikke fysisk pga. smitterisiko. 
Direktionen har præsenteret et budget oplæg, hvor der er 
peget på besparelser som også inkluderer 
Havbakkeskolen. Her er det folkebiblioteket og 
juniorklubben og besparelse på ledelsestildelingen til 

https://meet.google.com/aji-widd-uee?hs=122&authuser=0
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Havbakke og Assens Skole, der pt. er i spil samt et 
forårstilbud med kommende skolebørn i SFO. 
Bygherreudvalg d. 10.6.; usikkerheden fylder også for 
personalet, der håber på mere inddragelse. 

90 
Nyt fra medarbejdere (Birgitte, 
Marlene, Lene)  

  Orientering 15 min. 

Dagtilbud, børnene er glade og får meget ud af at komme 
på skolen i brobygning. Det giver samtidig god ro i 
børnehaven, da der pt. er mange børn. Arbejder med 
årshjul, dyr fotograferes og sættes op. Dagtilbud tager 
ejerskab over kommunens videns og refleksionsgrundlag, 
der arbejdes med læringsplanerne løbende. Les kommer 
og laver de ting, der går i stykker, hvilket giver energi. 
 
Skolens personale er 2-3 pr. klasse, alle er glade for at se 
hinanden. Folk trænger til at holde afdelingsmøder fysisk 
sammen. Svært at blive ved at holde ud uden de fysiske 
møder, især uge 26 ønsker alle at være til stede fysisk. 

91 Nyt fra elevråd  Orientering 10 min. Intet nyt. 

92 Opsamling på læringsdialog 
LR, IK og TU orientere om 
fokuspunkter fra læringsdialog 
med Berit  

Drøftelse og 
beslutning 

20 min. 

Kvalitetsrapport laves hvert andet år (sidst 2019). Et stort 
skriftligt arbejde krydret med statistikker. 
Læringsdialogen er en opsamling på kvalitetsrapporten, 
den er blevet flyttet mange gange. Styrker og 
udfordringer i distriktet; vores afgangselever klarer sig 
rigtigt fint med et gennemsnit på 6,9 plus en fin 
trivselsmåling samt lavt fravær. Høj andel, der begynder 
på ungdomsuddannelser.  
Politisk ønske, at vi arbejder omkring læsning. Dagtilbud 
har en sproggruppe. Faglig læsning i andre fag.  
Fremadrettet indsats: Læsning i indskolingen 3 timer pr. 
uge, med holddeling efter niveau.  
Overlevering af undervisningen, der har fundet sted 
mellem dagtilbud og skole samt mellem 0.A og 1.A. 
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Omfattende brobygning mellem dagtilbud og skole, der 
har været begrænset af Covid19. 
Fokus: Sproglig udvikling og læsning samt overgange. 
Dagtilbud skal fremadrettet fylde mere i 
kvalitetsrapporten. 

93 Skoleåret ferieplan 2021-2022    Ferieplanen godkendes. 

94 Dimission  
Valg af forældrerepræsentant 
til tale til 9A 

Orientering 10 min. Torsdag d. 24.6. Helle holder talen, Lene TP hjælper med 
at skrive. 

95 Punkter til næste møde  Drøftelse 5 min. 
Revidering af principper: Evaluering 
Status på økonomi, status efter bygherreudvalget, 
forældresamarbejdet. Mødet er med servering,  

96 Eventuelt  Drøftelse 15 min. 

Forslag til emner til dialogmøde i september: 
Uddannelse af børnene, så de kan blive ambassadører for 
Mariagerfjord Kommune; gennem historierne. 
Kloge kvadratmeter – er det klogt at ”stable” folk. 
 
Ekstraordinært bestyrelsesmøde torsdag d. 12.8.: 
Høringssvar om mulige besparelser. 
 
LR opgaver: Mødedatoer + Manual til, hvor bestyrelsens 
referater findes. 

 


